
Bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Vej 15, Vig Lyng  
 
20. juni 2023 kl. 19.30 hos Kate, Sognekæret 8, Sengeløse, 2630 Taastrup 

 
 
Deltagere: 
 Per Gunslev 
 Rikke C. Stobbe 
 Kate Blumensaadt Flenting 
 Jon W. Møllebro (ref.) 
 
Dagsorden: 

• Status på beskaffenheden af vores veje 

• Årsregnskab for 2022 samt aktuel status på økonomi 

• Sommerfest 2023 

• Generalforsamling 2023 herunder budget for 2023 

• Opfølgning på fjernelse af Rynket rose 4. marts 2023 

• Affaldsordning 

• Møde med Vej 13 og Vej 14 

• Nedtagning af skilt ”Til Stranden” oppe ved Lyngvejen 

• Brandbælter/brandfælder 

• Eventuelt herunder fastsættelse af næste møde 
 
 
1. Status på beskaffenhed på vores veje 
Beskaffenheden for Vej 15 er ok, bl.a. takket være det meget 
tørre vejr. Næste gang vejentreprenøren kommer på banen, skal 
større huller på Pileengen, Kukkerengen og Fuglevænget fyldes. 
  



2. Årsregnskab for 2022 samt aktuel status på økonomien 
Årsregnskabet for 2022 blev godkendt og underskrevet. Jon 
sender til revisor for godkendelse. 
Økonomien er forbedret en smule, siden forrige 
bestyrelsesmøde, idet der nu kun er to husstande, som ikke har 
betalt kontingent for 2022.  
Kassebeholdningen er tilfredsstillende for resten af indeværende 
år. 
 
3. Sommerfest 2023 
Sommerfesten bliver i år holdt hos Kirsten og Rikke på 
Fuglevænget 9, lørdag den 29. juli. 
Rikke udarbejder invitation og Jon rundsender til medlemmerne. 
 
4. Generalforsamling 2023 herunder budget for 2023 
Generalforsamlingen afholdes i år søndag den 17. september på 
Lyngens Café og Minigolf. Jon booker pladser. 
Budget for 2023 blev godkendt. 
 
5. Opfølgning på fjernelse af Rynket rose 4. marts 2023 
Bestyrelsen finder at indsatsen den 4. marts var en succes, idet 
alle roser, i det pågældende område, ikke ser ud til at komme 
igen. 
 
6. Affaldsordning 
Bestyrelsen har forespurgt Odsherred Kommune om 
retningslinjer for Naboløsning og vil informere medlemmerne, 
når svar haves. 
 
 



7. Møde med Vej 13 og Vej 14 
Per og Jon informerede om møde med repræsentanter for Vej 13 
og Vej 14 samt to repræsentanter fra Odsherred Kommune.  
Mødet drejede sig primært om naturpleje/græsning af arealer ud 
for Vej 13 og Vej 14, i forlængelse af eksisterende kvæg-fold, ud 
for Ericavej, samt om omlægning (med skilte) af stien 
(Sjællandsleden), fra Korevlevej til Mogens Herringsvej, så den 
placeres længere ud mod vandet på den strækning. 
 
8. Nedtagning af skilt ”Til Stranden” oppe ved Lyngvejen 
Det blev besluttet at nedtage skiltet for at se, om det har en 
effekt på ubudne gæster på de nederste grunde på Fuglevænget. 
 
9. Brandbælter/brandfælder 
Der ligger efterhånden en del afklip fra buske og træer langs 
vores veje, men bestyrelsen vil ikke foretage sig noget med 
henblik på fjernelse, idet det må være op til de enkelte 
grundejere at håndtere dette. 
 
10. Eventuelt herunder fastsættelse af næste møde 
Dato og sted for næste bestyrelsesmøde blev ikke aftalt. 
 
Jon W. Møllebro 
 
 
 


